
Coordinació Districtes

Acta aprovada a la sessió 1/2022 del Consell. Signada pel regidor, Sr. Noel Duque
Alarcón en data 19 d’abril de 2022

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 6

Núm.: 4/2021
Caràcter: ORDINARI
Data: 1 de desembre de 2021
Horari: De 18.30 h a  20.00 h
Lloc: Centre Cívic President Macià

Hi assisteixen:

Noel Duque Alarcón President

Susana Martínez Becerra Vicepresidenta

Francisco Manuel Briceño Alcocer Grup municipal Tot per Terrassa

Gala Porté Ferré Grup municipal ERC-MES 

Salvador Sánchez Villaden Grup municipal PSC

Marta Sánchez Raventós Grup municipal Junts per Terrassa 

Irene Sarlé Garcia AV Ègara

Jose Luis Charles Gracia AV Font de l’Espardanyera

Jaume Àvalos Tomàs AV Sant Pere Nord

Ana María Martínez Fernández Grup de Dones d’Ègara

Javier Díaz Moreno Colla Jove Diables de St. Llorenç

Montserrat Gómez Maldonado Grup Esplai La Fàbrica

Cintia  Ramírez Relaño AFA Font de l’Alba

Ángel Franco Murillo CAP Nord

Joan Martínez Collado Veí barri Font de l'Espardanyera 

Cristobal Barco Roldán AVV Ègara

José Egea Leiva Veí barri Can Tusell 

Esther Ariza Sánchez Veïna barri Ègara 

Josep Antoni Sánchez de Haro President de la FAVT

Lluís Paloma Col·lectiu Minerva

Marie Lottré Col·lectiu Minerva

Membres excusats:

Montserrat Martínez Fernández Ass. Niños desaparecidos riada 1962

Montserrat Trullàs Escoda Grup municipal Junts per Terrassa

Eugeni Coll Brosa ADER

Membres absents:

Mercedes Mejias Zazo Grup municipal Ciutadans

Victor Manuel Pérez Fernández  AV Sant Llorenç

Begoña López Soria Ass. Comerciants Terrassa Nord

Miguel Soriano Molina Ass. Jubilats St. Pere Nord

Joseba Plana Albalate Ass. Cultural AB/CD Infierno
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Juan García Martínez Hermandad San José de Abrucena

Ramón Moya Martínez St. Pere Nord F.C.

Consuelo Reillo Miguel Ass. Montañeros Paso a Paso

Yuossef El Filali Grup de Joves de Can Tusell

Mª Cruz Serrano Sánchez Centre Juvenil Les Arenes

Mª Dolores Fernández Medina Fundació NPH

Aida Hernández López Escola Bressol Moisès

Mª Dolores Moreno Pavón Comunitat educativa primària Escola St. Llorenç

Xavier Garcia Curado Veí barri Sant Pere Nord
També hi assisteixen:

Ona Martínez Viñas Regidora de Qualitat Democràtica
Inma Muñoz Egea Cap tècnica de Qualitat Democràtica

Eva Magaña González Directora del programa de Territori, Districtes i Atenció 
Ciutadana

Cristina Álvarez Guerrero Responsable tècnics/ques coordinadors/es de districte

Anna Andrés Llibre Responsable equipament CC President Macià

Eva Gou Quintana Secretària

Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 20 d'octubre de 2021
2. Presentació de les propostes al districte del procés participatiu "Amb tu,

Millorem la vida del barri. Per una ciutat saludable"
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 20 d'octubre de 2021

Obre la sessió el president del Consell, Noel Duque, donant les gràcies a totes les persones
assistents.
El primer punt de l’ordre del dia, l’aprovació de l’acta de la sessió anterior  (20/10/21), queda en
suspens  a  petició  de  Cristóbal  Barco,  que pren la paraula  per  explicar  que es  van recollir
erròniament les seves paraules en relació a la seguretat al barri d’Ègara, ja que en cap cas va
defensar més presencia policial. Tot el contrari, es va referir a que calia menys autoritat i més
relació,  convivència,  horitzontalitat,  educació,  formació  i  recursos.   El  president  agraeix  la
puntualització i s’acorda corregir el text de l’acta.

2. Presentació de les propostes al districte del procés participatiu "Amb tu, millorem la
vida del barri. Per una ciutat saludable"

Es segueix amb el segon punt de l’ordre del dia, la presentació de les propostes del  Procés
participatiu “Amb tu,  millorem la  vida dels barris”.  Noel  Duque presenta Ona Martínez,
regidora de Participació, així com el personal d’aquest servei i del de coordinació de districtes.
Explica que després de la primera fase, on tant veïns i veïnes com entitats van fer propostes,
ara és el moment de fer la presentació. Durant la sessió d’avui, a través de dinàmiques, les
podrem conèixer  i començarem a veure com les podem treballar  i prioritzar col·lectivament.
Afegeix que ja tenim experiències en altres districtes i convida Ona Martínez, a fer valoració. La
regidora aclareix que s’ha dut a terme en un districte, el D3, que l’experiència  ha estat positiva
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però que l’important és fer-la aquí i  veure com es viu, perquè és generar una altre tipus de
dinàmiques, o fins i tot de treballar en grups. Aquesta sessió és la de presentació, per conèixer
per primera vegada les propostes i després hi haurà una segona fase, passades les festes, de
construcció col·lectiva on s’hi entrarà més a fons. Avui es tracta d’entrar en contacte amb les
propostes.

Torna a prendre la paraula Noel Duque per presentar Eva Gou, que substitueix temporalment
Andrés Montoya en la coordinació del districte.

 Dinàmica 1: “ Per a mi, un barri saludable és...”

Per activar la participació, l’equip de coordinació inicia una dinàmica al voltant del concepte de
barri o ciutat saludable. Per això a l’entrada s’han repartit unes butlletes per anotar-hi idees clau
que ajudaran a contextualitzar  i  facilitar l’activitat,  alhora que serviran per recollir  informació
rellevant per a la fase de construcció col·lectiva.
Tot seguit  es fa una roda de paraules, perquè llegeixin què han escrit i  es van penjant les
butlletes  a  la  paret  per  posar-les  en  relació  i  facilitar  la  seva  posada  en  comú.  S’aprofita
aquesta ronda perquè tothom es presenti dient el nom i l’entitat que es representa.

Idees proposades:

Per a mi, un barri saludable és... 

1. Un barri net, amb parcs infantils practicables i ple de petits comerços de proximitat
2. És aquell  espai on hi ha persones cohesionades, que cerca problemes i solucions
3. Són moltes coses, però també és convivència, justícia social i oportunitats
4. És sentir que és el meu barri
5. És un barri que presta l’atenció principal a les persones, que fomenta la convivència

i el respecte no només envers les persones sinó també amb el medi ambient
6. Tenir  arbres,  verd,  una  bona  recollida  d’escombraries,  però  també  que  hi  hagi

respecte, convivència, cooperativisme
7. Un barri on tothom tingui l’oportunitat de viure-hi bé, físicament, mentalment i amb

drets garantits
8. Limpieza y seguridad 
9. Un barrio saludable és un barrio cohesionado
10. Tendría que ser limpio, seguro y unido
11. Un barri amb espais verds de qualitat,  amb espais per als joves d’oci  saludable i

amb    interrelacions de gent de diferents generacions 
12. Socialmente integrado,  solidario,  con servicios básicos, con centro cívico o casal,

una biblioteca y muy limpio
13. Un barri o  ciutat cohesionada, amb serveis necessaris i vida als carrers i les places
14. Implica que hi hagi feina i habitatge digne per a tothom, que hi hagi menys cotxes i

més arbres, que els carrers siguin més accessibles, que estigui garantit  l’accés a
l’educació per a tothom, tranquil·litat, en el sentit de saber que tens la panxa plena,
un sostre al damunt

15. Utilitzar  places  i  parcs per activitats  dirigides per totes les edats, a tota la ciutat,
civisme per utilitzar parcs i places, i que els espais siguin totalment accessibles

16. Un  barri  en  el  que  la  gent  visqui  bé,  amb  les  necessitats  cobertes,  amb  bons
equipaments, zones verdes, i bona relació entre els veïns

17. Un barri que tingui vida social, sense contaminació i amb espais públics de relació
18. Consisteix en cultura, neteja, tranquil·litat i salut emocional
19. Un barri net, ben mantingut, que es faci barri, amb espais on es pugui fer esport,

sense cap tipus de discriminació, pel color de la pell, sexe, religió o salut
20. Donde la relación es tan horizontal como la que existe en la propia familia
21. Actiu i solidari, cooperatiu i participatiu, verd i arbrat per tot arreu, sostenible i net,

amb espais esportius i culturals
22. Civisme, tranquil·litat, llum i concòrdia
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A  continuació  es  presenta  un  breu  resum  de  les  propostes  presentades,  incidint  en  les
específiques  del  Districte  6,  tant  acceptades  com  rebutjades,  així  com  les  que,  tot  i  ser
acceptades, no es refereixen a cap districte específic. En aquest cas, s’explica que el Consell
pot  aportar  idees sobre el seu encaix als barris i per això també es treballaran en aquesta
sessió.  Es  recorda que  tota  la  informació  de les  propostes  està  disponible  a la plataforma
Participa Terrassa.

Propostes acceptades D6:

- Papereres a Sant Pere Nord
- Activitats dirigides a les places
- Reordenament  de l’estacionament als carrers Montsià i Moixeró 
- Concursos artístics adreçats a potenciar la cultura als barris
- Classes d’art adreçades a la millora de la salut mental de les persones
- Carril bici fora de les voreres
- Fem un barri més sostenible i més cívic

Propostes acceptades sense especificar districte:

- Sensibilització patinets elèctrics i bicicletes
- Més activitats culturals i d’oci
- Obrir centres cívics caps de setmana
- Vetllar per l’ús del català
- Multar el llançament de burilles al carrer
- Dinamització del teixit associatiu i veïnal mitjançant la difusió i la comunicació
- Integrar i cohesionar la població nouvinguda

En aquest punt es dona pas a Lluís Paloma, del Col·lectiu Minerva, perquè expliqui les dues
propostes presentades i que han estat acceptades: “Classes d’art adreçades a la millora de la
salut mental  de les persones”, proposta general de ciutat,   i “Concursos artístics adreçats a
potenciar la  cultura als  barris”,  proposta del districte 6 (veure annex). Per  contextualitzar  la
primera, Lluís Paloma explica que la pandèmia ha afectat la salut mental de molta gent i a la
ciutat s’estan oferint cursos d’arteràpia que consisteixen a fer dibuixets, sense anar més enllà.
El  que  proposen  des  de  Minerva  és  un  altre  concepte,  és  autoexpressió,  treure  coses,
creativitat, fiar-se de les pròpies idees. Com a grup i en les classes que imparteixen, explica
Lluís Paloma, es troben que la gent hi va amb full i llapis però també amb una fotografia per
copiar.  El  que  cal  és  donar  tècniques  perquè la  gent  tingui  idees  pròpies.  L’autoexpressió
permet treure coses de dintre i contribueix a la millora de la salut emocional de les persones, a
treure pressió, a treure la por. La segona proposta, relacionada amb l’anterior però més tècnica,
desenvolupa un projecte de concursos artístics per a la gent del districte i està descrita amb
detall en el document presentat, que Lluís Paloma llegeix per a tothom. 

És el  torn de Josep Antoni Sánchez, que també llegeix la proposta presentada i  acceptada
“Dinamització  del  teixit  associatiu  i  veïnal  mitjançant  la  difusió  i  la  comunicació”,  proposta
general de ciutat (veure annex). Parlant en nom de la FAVT i amb nova junta, es refereix a
algunes de les entitats en les quals està representada aquesta associació i a la importància que
li donen a la comunicació i al fet d’arribar a tota la ciutadania,  a través de diferents mitjans,
incloses web municipal i xarxes socials. Però per arribar a tothom també cal que l’Ajuntament
assumeixi el cost de les campanyes als mitjans locals.

 Dinàmica 2: reflexionem sobre les propostes
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La sessió continua amb una dinàmica de treball en petits grups per conèixer el contingut de les
propostes, les seves idees de fons, la relació que tenen amb el concepte de barri saludable i
amb el districte. Es reparteixen fitxes amb les diferents propostes de forma aleatòria, perquè
cada  grup  hi  anoti  aspectes  importants,  idees  força  que  serveixin  per  a  la  construcció
col·lectiva. La persona portaveu de cada grup llegeix les propostes que han treballat a la resta
de persones:

- Papereres a Sant Pere Nord: 

o Fer un mapa de papereres al barri de St. Pere Nord per estudiar els punts per
afegir noves papereres.

o Prova pilot amb papereres per fer un bon reciclatge
o Cartells cívics a les papereres

- Activitats dirigides a les places

o Integrar persones nouvingudes i especialment col·lectius vulnerables.
o Dirigides a persones amb diversitat funcional

- Reordenament  de l’estacionament als carrers Montsià i Moixeró 

o A l’aparcar en bateria s’envaeix el carril només quan aparquen les furgonetes
(la part del darrera sobresurt molt, ocupant bona part de la via): la solució seria
posar un senyal prohibint aparcar les furgonetes i camions.

o Si provoca accidents, es fa necessari un estudi tècnic.

- Concursos artístics adreçats a potenciar la cultura als barris/ Classes d’art adreçades a
la millora de la salut mental (es complementen i es fa reflexió conjunta)

o Creiem  que  tota  aquella  activitat  que  promogui  la  creativitat  de  franc,
especialment per a joves és bona, ja que un barri saludable és aquell que es
preocupa de les persones del barri

o D’aquesta  manera  es  potencia  l’accés  a  l’art  en  persones  que  estarien  al
carrer, fent que desenvolupessin capacitats que actualment no poden per falta
d’accés, fent que ocupin el seu temps d’una manera creativa 

- Carril bici fora de les voreres

o S’ha de treure de les voreres  perquè és  fàcil  pels  vianants  envair-lo  sense
adonar-se’n.

o La  normativa  actual  no  és  clara  i  requereix  un  esforç  per  part  de
l’Administració, fent una difusió clara i directa.

- Fem un barri més sostenible i més cívic

o És un tema de civisme: fer batudes veïnals com s’han fet fins ara
o Fer una campanya informativa

- Sensibilització patinets elèctrics i bicicletes

o Potenciar  la  sensibilització,  educació  vial  i  campanyes  als  barris:  no  és  el
mateix anar per l’anella verda que pels carrers

o Respecte
o Fer activitats de conscienciació vial als col·legis com les que s’havien fet en

altres moments

- Més activitats culturals i d’oci
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o Obrir o ampliar horaris dels equipaments (relacionada amb la proposta d’obrir
centres cívics els caps de setmana)

o Ampliar la programació als centres cívics, descentralitzar del centre de la ciutat
o Habilitar centres per fer que músics, artistes, etc., puguin utilitzar les sales per

tocar o actuar, tipus “Terrassa Vibra” però a espais interiors, com els centres
cívics

o Facilitar  un punt físic de referència perquè els  artistes que necessitin  actuar
puguin demanar anar als centres cívics; facilitar-ne l’accés

- Obrir centres cívics caps de setmana

o És una aposta que ens sembla molt interessant per tal de poder donar resposta
a  la  falta  d’espais  públics  per  a  la  realització  de  diferents  activitats  (grups
criança, joves) S’ha parlat amb el regidor del districte de la possibilitat de fer-ho
efectiu al llarg del 2022

o És una bona acció perquè els i les joves puguin tenir un oci saludable, de no
consum.

- Vetllar per l’ús del català

o Les  persones  participants  consideren  que  és  una  qüestió  política,  difícil  de
concretar

o Promoure el lleure en català: concerts, teatre, titelles
o Donar facilitats als organitzadors de cultura catalana en festes majors, facilitant

la gestió, ara massa complicada per a la ciutadania

- Multar el llançament de burilles al carrer

o Amb civisme no seria necessari multar ningú
o Campanya  de  informació,  de  conscienciació  visual  i  informativa  (implica

contaminació amb la pluja, embruta carrers)
o Falten més papereres
o Campanya: regalar cendrers portàtils o vendre’n a un preu mòdic

- Dinamització del teixit associatiu i veïnal mitjançant la difusió i la comunicació

o Informar i explicar a la ciutadania què és la FAVT i què fa
o Cursos de xarxes socials a membres de les AAVV a través dels Punts Omnia
o Publicacions en tríptics on arribi a la ciutadania on també qualsevol veí/na de

barri pugui fer arribar  les propostes, idees de les comissions

- Integrar i cohesionar la població nouvinguda

o Articular el projecte a través de les AFA i entitats diverses dels barris
o Afegir a l’oferta formativa cursos de català 
o Fomentar voluntariats lingüístics (per exemple, iniciativa Xerrem)
o Fer activitats tipus teatre o classes de cuina en català per tal de fomentar el

coneixement de la cultura i generar comunitat. 

Es recorda que totes aquestes idees, juntament amb les propostes acceptades, passen a la
sessió de debat i construcció col·lectiva que es farà el febrer.

Per posar en comú les reflexions té lloc un breu plenari, que serveix per concretar més algunes
de les propostes. Es plantegen les següents qüestions:
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- Hi ha propostes que es complementen entre elles: les activitats dirigides a les places
també es poden entendre en termes d’integració i cohesió, i aquestes activitats, al seu
torn, també es poden relacionar amb la potenciació del català

- Es suggereixen altres activitats, com ara excursions a diferents llocs de Terrassa, per
conèixer la ciutat més enllà del propi barri i evitar la creació de guetos

- Es  posa de  relleu  la  importància  que  les  activitats  siguin  transversals,  inclusives  i
adreçades a totes les edats 

- En  relació  a  les  propostes  de  classes  d’art  i  activitats  dirigides,  s’indica  que  cal
remunerar les persones talleristes, tenint clar en tot cas, remarca Noel Duque, que la
quota d’inscripció ha de ser coberta, especialment la d’infants i adolescents.

- Davant la proposta de multar les persones que llencen burilles, i en general tot tipus de
deixalles, s’està d’acord que multant no es soluciona el problema i que al buscar eines,
innovar en la conscienciació i la transformació de les mentalitats. En aquest sentit, es
proposa començar a sensibilitzar oferint algun benefici a canvi.

- Es proposa habilitar  més punts  de recollida de residus,  actualment insuficients  a la
ciutat,  perquè l’única opció no sigui haver  de desplaçar-se a  la deixalleria.

Un  cop  acabada  la  posada  en  comú,  es  convida  a  valorar  la  dinàmica  fent  una  roda  de
paraules.  Positiu,  dinàmic,  més  participatiu,  estupend,  il·lusionador,  una  part  dels  consells
s’hauria de fer així, debat, són algunes de les idees aportades. 

3. Informacions de Presidència

- Noel Duque fa recordatori que aquest projecte participatiu continuarà amb la fase de
construcció col·lectiva el mes de febrer, i de priorització al març. 

- També informa que el Patge Xiu xiu visitarà el districte el 29 de desembre entre les 17 i
les  20h.,  i  que   les  entitats  organitzaran  xocolatada  i  altres  activitats  infantils,  tot
esperant que es puguin portar a terme amb normalitat.

4. Precs i preguntes

- Situació del CAP Nord: 

Pren la paraula Jaume Ávalos per informar que les entitats del districte han demanat
millores davant la manca d’espai, situació agreujada al suprimir els mòduls d’ampliació,
explica, per no voler assumir-ne el lloguer corresponent. Demana que s’esbrini què ha
passat, donat el context sanitari actual.  Àngel Franco, al seu torn, afegeix que els únics
mòduls que s’han tret a la ciutat són els d’aquest CAP i que ja s’ha parlat del tema amb
el regidor. Recorda també el greuge que pateix Terrassa en aquest àmbit, indicant que
Sabadell té 4 o 5 CAPS més, amb la mateixa població. Cintia Ramírez indica com la
situació esdevé més greu a causa del Covid-19, perquè l’espai és un tema prioritari i
Eshter  Ariza  recorda  que  ja  abans  de  la  pandèmia  hi  havia  problemes  de medina
general que no s’han resolt. 
Pren la paraula Noel Duque per  dir  que cal unir-se, entitats i Ajuntament,  fent front
comú davant la Generalitat perquè aquest és un tema pendent a Terrassa d’abans de
la pandèmia i conclou que demanarà explicacions a la regidora de salut, tot i que no
sigui competència seva perquè doni explicacions. Jaume Ávalos informa que ja ho ha
fet, però que no sap res.
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- Plàstics generats pel mercat dels dimecres: 

Davant la dispersió de plàstics que acaben omplint la riera, Jaume Ávalos pregunta si
és  molt  difícil  millorar  la  gestió  dels  residus  del  mercat  municipal.  Montse  Gómez
planteja no utilitzar plàstics, com ja es va proposar, fent una campanya prèvia i donant
una  bossa  de  roba.  Cintia  Ramírez  i  Josep  Antoni  Sánchez  posen  el  focus  en  els
paradistes, que és a qui s’hauria de conscienciar sobre les bosses, perquè  sàpiguen
on va a parar tot el plàstic que es genera, apunta Noel Duque, i que el fet de pagar una
quota  de  residus  no  els  eximeix  de  responsabilitats,  segons  explica  Josep  Antoni
Sánchez, que recorda que no hi ha hagut resposta a la denúncia feta per districte (Sant
Pere Nord) sobre aquesta qüestió. Per la seva banda, José Egea suggereix que quan
hagin de renovar contractes de les parades, hi hagi el compromís de no llençar plàstics
a terra, com fan ara, i proposa també que es posin més contenidors al mercat.  
Noel Duque explica que ja ha treballat aquesta qüestió, tot i no ser d’una regidoria de la
seva competència  directa,  que parlarà amb Comerç i Eco Equip i que traslladarà la
resposta en el proper Consell o via correu electrònic a les entitats del districte.
Cintia Ramírez i Susana Martínez insisteixen que la recollida de plàstics s’ha de fer
durant el mercat i no un cop s’ha acabat.

- Accessibilitat espai públic barri d’Ègara:

Irene Sarlé pren la paraula per demanar una resposta després de les visites per valorar
l’accessibilitat a l’espai públic del barri, tant al 2019, com l’abril del 2021. La primera
visita es va fer en cadires de rodes justament per poder definir  bé les intervencions
necessàries, que encara no s’han materialitzat. Noel Duque indica que des del servei
de  Manteniment  s’està  ultimant  el  projecte  amb  les  accions  concretes  que  es  van
acordar. Pel què fa a la Plaça de la Immaculada, s’acorda tornar a parlar del tema de la
col·locació dels bancs per protegir els pisos. Aquesta és una de les solucions aportades
des dels serveis,  juntament amb la dinamització intensiva de la pista interna per part
de l’Esplai Egara Futsal, recorda Noel Duque, que en el  seu moment l’AV Egara va
desestimar però que es tornarà a considerar, com demana Irene Sarlé, valorant altres
possibilitats. Tot i així, explica el president, poques opcions físiques hi ha protegir els
pisos, a banda de bancs o jardineres. 

5. Consultes de ciutadania

- Punt d’Orientació D6:

Montse Gómez pren la paraula per referir-se a la continuïtat del Punt d’Orientació D6.
Explica que ha presentat informe, amb un pressupost inclòs d’uns 12.000 o 13.000€
anuals,  amb totes les persones ateses i les entitats que s’han donat a conèixer, que
totes les entitats participants estan molt contentes amb el projecte, que la figura de la
dinamitzadora,  Evelyn  Parras,  és  molt  necessària  perquè  aporta  molt  pel  què fa a
interrelacions amb les entitats i vol saber tindrà continuïtat. Noel Duque explica que es
tracta d’un “projectàs”, que hi  participen totes les entitats del  districte i  que funciona
molt bé, de manera que caldrà trobar la via per que segueixi endavant. 
Irene  Sarlé  es  refereix  a  la  pàgina  web  del  projecte  (xarxad6.org),  el  compte
d’Instagram i el moviment que això ha generat, permetent conèixer què fan les altres
entitats  del  districte  i  establir  més  relació  entre  elles,  cosa  que  abans  no passava.
Aprofita per  convidar  a entrar  a la  pàgina  web del  projecte,  explicant  que hi  ha 70
entitats al districte.
Noel Duque es referma en que és un gran projecte i que si totes les entitats hi estan
d’acord, només falta lluitar-ho i a que a més es podria replicar en altres districtes, sense
forçar perquè ha de néixer de les entitats. Explica que la continuïtat s’haurà de seghir
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vehiculant  a través d’una entitat, i que caldrà buscar la fórmula, però que si és una
subvenció, el projecte compleix tots els requisits. 
Davant de preguntes sobre els terminis, explica que no vol dir res perquè per motius de
contractació les coses a vegades no surten o tarden 2 o 3 mesos, però això ha de
continuar.  Xavier  Díaz  pren  la  paraula  per  proposar  explicar  el  projecte  a  altres
districtes que hi puguin tenir interès i posa de relleu l’experiència que ha significat al
possibilitar la unió de persones que no es coneixien.  
Com a últim punt d’aquesta qüestió, Noel Duque planteja  la possibilitat de canviar el
nom al projecte (Punt d’Orientació D6) perquè coincideix amb el dels Punts d’orientació
social  que s’han implementat  recentment des de Serveis  Socials  i  això pot  generar
confusió. 

Seguidament, el president dona per finalitzada la sessió, donat les gràcies a tothom per l’ànim
edificant. 
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ANNEX

Concursos artístics adreçats a potenciar la cultura dels barris
Lluís Paloma Sánchez, Col·lectiu Minerva

Serien  concursos  sense  dotació  econòmica,  amb  jurats  formats  per  persones  residents  o
vinculades amb el Districte 6, i amb el propòsit que la població dels barris pogués participar en
uns concursos adreçats a ells (és a dir, a ells com a grup cultural diferenciat de la cultura del
centre de la ciutat). En certa manera, l’objectiu dels concursos és la pròpia cerimònia d’entrega
de premis o, quan sigui el cas, l’exposició associada.
Proposem els següents concursos: dibuix i pintura animalista, dibuix i pintura (lliure), fotografia,
poesia, i música gravada (aquest darrer seria pioner: un concurs musical adreçat a creadors i
on no hi hauria concert sinó audició,  amb la idea que es fes un recopilatori  digital  amb les
gravacions guanyadores a ser possible).

Classes d’art adreçades a la millora de la salut mental de les persones
Lluís Paloma Sánchez

Classes d’art a preus populars, orientades a persones que vulguin aprendre, amb atenció al fet
que la Covid-19 s’ha deixat notar molt en l’ànim de la població, i aquestes classes podrien ser
una eina que permetés a aquestes persones recuperar-se i adquirir tècniques i capacitats per a
l’autoexpressió i la pròpia estabilització emocional.
Proposem  classes  de:  dibuix,  pintura,  Artteràpia  (amb  bases  d’escriptura  orientada  a
autoexpressió), i fotografia. (Proposem també tallers experimentals de pintura creativa com a
part del curs de pintura, i també introduiríem la noció de creativitat i investigació, i les possibles
tècniques  per  a  trobar  idees,  per  oposició  al  tipus  de  classe  convencional  on  l’alumne
simplement copia d’un original.)

Dinamització de teixit associatiu i veïnal mitjançant la difusió i la comunicació
Josep Antoni Sánchez, Secretaria FAVT

La FAVT des de fa anys, participa en Taules, Consells Municipals, Observatori i  Comitè de
l'Ajuntament com la Comissió Local de Protecció Civil  Consell  Municipal  de Serveis Socials,
Comissió Ciutadana de Transparència, Comissió Impuls i Seguiment del Reglament Municipal
de Participació Ciutadana, Consell Municipal de Cultura i Arts de Terrassa, Consell Municipal
Medi  Ambient,  Consell  Municipal  Salut,  Consell  Municipal  Seguretat  Ciutadana,  Pla  Local
Seguretat, Consell Municipal per a la Igualtat, Taula Mobilitat de Terrassa, Taula Anella Verda
de Terrassa, Comité Residus, Taula Rieres, Pacte DASIG, Taula Local Capacitats Diverses i
Accessibilitats, Taula Parc Vallparadís, Consell Municipal Habitatge, Comissió Terrasses i Bars,
Observatori Aigua Terrassa, Taula Projecte Futur Ca N'Anglada 2030.
També estem en les Comissions i Grups de Treball dels moviments socials: Comissió Sanitat
CONFAVC,  Comissió  Rieres,  Espai  Drets,  Comissió  Ciutadana  Seguiment  Carta  Europea,
Consell Entitats Acció Ciutadana, Comissió Democràcia i Participació del Consell Entitats, Grup
Dinamitzador Consell Entitats, Assemblea i Consell Federal CONFAVC, Comissió Residències
Públiques,  Coordinadora  Moviment  Veïnal  del  Vallés,  Moviment  Pensions  Dignes,  XES,
Comissió AEG.
Volem  que  aquesta  participació  arribi  a  tota  la  ciutadania,  utilitzant  diferents  mitjans  de
comunicació, incloses Web municipal, Xarxes Socials...
Volem  continuar  i  millorar  la  comunicació  de  les  entitats  amb  una  campanya  estable
d’informació de les activitats que fan les entitats perquè es visualitzi en els diferents mitjans de
comunicació de la ciutat. Cal remarcar que volem arribar a tota la ciutat de Terrassa.
Volem que l’Ajuntament assumeixi les campanyes en aquests mitjans.
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El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària President

Eva Gou Quintana Noel Duque Alarcón
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